
Stanovska organiszacifa JUU 
li društev 

Poročila 
+ JUU — SRESKO DRUŠTVO V LJU

TOMERU se je zbralo 11. marca v Gornji 
Radgoni k zborovanju, ki je bilo radi nepri
jetnega vremena srednje obiskano. — Pri
čakovano predavanje je moralo izostati, od
povedali so štirje predavatelji kar zapored. 

Po pozdravu se je tov. Mavric dotaknil 
važnejših dogodkov zadnjega časa. Omenil je 
dalje nelepo gesto treh tovarišev oziroma to
varišic, ki so izstopili iz organizacije zaradi 
zakasnitve napredovanja, oziroma zato, ker 
baje od organizacije nimajo nobene koristi. 
Poudaril je tov. Mavric, da organizacija pač 
ne deli služb, niti ne nakazuje plač in ne 
ureja osebnih zadev. Bori se pa stalno i za 
nastavitve, za zvišanje prejemkov in za avto
matično napredovanje, in to za vse učitelj
stvo. In kadar rodi njen trud uspeh, uživajo 
sad tudi oni, ki stoje ob strani, tudi tisti, ki 
jim, baje, organizacija ničesar ne nudi! — 
Spomni se še s toplimi besedami pred krat
kim umrlega tov. Pertla in izrazi družini so
žalje, nakar preide na ostali dnevni red. 

Po odobritvi zapisnika in obravnavi do
pisov je govoril tov. Mavric o predsedniškem 
zboru, podal v glavnem njegov potek, zlasti 
podrobno se je obdelalo tajniško poročilo, iz 
katerega je bilo razvidno vsestransko in 
vztrajno delo sekcije. 

Tov. SenčaTjeva je v naslednjem podala 
blagajniško poročilo in okrcala zaostankarje. 
Tov. Potočnikova pa je podala delen obra
čun božične nabiralne akcije, ki je po zaslu
gi tovarišic prav dobro uspela. 

Sledil je zanimiv izvleček iz Narodne 
prosvete, ki ga je dal tov. nadzornik Karbaš. 
Zlasti ono o analfabetizmu v naši državi je 
bilo zanimivo in tragično obenem. Slično nas 
je tov. Kocbek seznanil z najaktualnejšimi 
članki iz »Učitelja«. 

Zmenili smo se še, da se prihodnjič se
stanemo za majniški izlet pri Sv. Jurju, nakar 
smo se razšli. 
K. Mavric, preds. Mar. Burjeva, tajnica. 

+ JUU SRESKO DRUŠTVO LENDAVA 
je zborovalo 11. marca 1939. v Beltincih. Na
vzočih je bilo 60 članov in okrog 40 tovarišev 
gostov. 

Zborovanje je otvoril tov. predsednik in 
pozdravil navzoče člane in goste. Besedo je 
predal tov. Antauerju iz soboškega sreza, ki 
je podal situacijsko poročilo in poročilo o 
predsedniški skupščini v Ljubljani. Tov. taj
nik je poročal o stanju članstva, tov. blagajnik 
pa o dolžni članarini. 

Pri dopisih so se prečitale načelne od
ločbe državnega sveta o učiteljskih zadevah. 
Soglasno so bili sprejeti predlogi o učiteljih 
dnevničarjih, in sicer: 

1. Vnese naj se novela k uradniškemu 
zakonu: Učiteljem dnevničarjem se naj prizna 
čas dnevničarske službe vsaj za polaganje 
praktičnega izpita. 

2. Dnevničarjem se naj prizna stanarina 
ali pa da na razpolago naturalno stanovanje. 

Sledilo je predavanje tov. Antauerja o 
računskem pouku. Zanimivo in mestoma s 
šalami zabeljeno predavanje je trajalo 2 uri. 
Ker tovariš radi obsežnosti snovi ni mogel 
končati predavanja, ga bo nadaljeval na pri
hodnjem zborovanju. 

Prihodnje zborovanje bo v soboto, dne 
15. aprila 1939., v Dobrovniku. 
Peternel, preds. Križanič Franc, tajnik. 


